
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
överstyrelse den 28/1/57 på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, Eckerbrant, Norén, 
Liliequist och Lövdahl (§§ 4-10).

§ 1.
Upptogs till diskussion i vad mån och på vilket sätt upp

gifter om arvoden, traktamenten, matchersättningar, presentkort etc. 
för föreningsmedlemmar skulle insamlas och delgivas taxeringsmyndig
heterna i anslutning till förestående deklarationer. Beslöts att 
centralt ta in uppgifterna till kanslisten Othberg för vidare åtgärder 
av ÖS på basis av de besked, som skulle införskaffas från sakkunskap 
på deklarationsfronten.

(I samråd med fotbolls- och ishockeysektionerna överenskoms 
den 29/1 att delge varje spelare med minst 100 kronors "inkomst" 
från föreningen storleken av hans mottagna penningbelopp. Endast 
sådana belopp överstigande 500 kronor maste uppgivas till tax.-myn
digheterna. Då frågan om presentkort vore att anse som skattepliktig 
inkomst ännu ej avgjorts i regeringsrätten, skulle presentkorten 
t.v. lämnas utanför beskeden till tax.-nämnderna.)

§ 2.
Konstaterades att Djurgården måst avstå från arrangerandet 

av Svenska Skidspelen 1957 på grund av snöbrist och att tävlingarna 
via Svenska Skidförbundet överlåtits på Skellefteå. Föreningens 
kostnad för förarbeten uppskattades av Eckerbrant till mellan 1.500-
2.000 kronor.

§ 3.
Meddelades att boxningstävlingarna den 25/1/57 i samarbete 

med Balder och Örnen blivit en publik fullträff och att ett netto 
på c:a 3.000-4.000 kronor kunde påräknas pr klubb.

§ 4.
Upptog Nordlund en diskussion om det moraliskt försvarbara 

i att föreningen till sina brottningstävlingar 14-15/2 1957 låtit in
bjuda brottare från Ungern, varmed enligt Nordlund ett visst stöd 
getts den av det ungerska folket förhatliga Kadar-regimen. Nordlund 
befarade protestaktioner vid tävlingarna och ansåg även i övrigt att 
Djurgården inte borde medverka till tävlingsutbyte av detta slag. 
Sammanträdet tog härefter kontakt med Svenska Brottningsförbundet 
och dess ordf. Pelle Strömbäck, som meddelade att de sanktioner, 
som hans och andra specialförbund företagit riktade sig endast mot 
Sovjet, att några åtgärder från förbundets sida ej skulle vidtas 
mot det planerade utbytet med ungerska brottare, vars hitkomst han 
i stället betecknade som närmast Önskvärd genom de möjligheter till 
insyn över förhållandena i Ungern, som nu kunde vinnas, samt att han 
personligen skänkte det svensk-ungerska arrangemanget sin fulla 
välsignelse.

Härefter beslöts godkänna brottningssektionens inbjudan 
och åtgärder. Nordlund och Norén reserverade sig mot det ungerska 
deltagandet i tävlingarna.

§ 5.
I fråga om föreningens medlemsmatrikel rapporterade Ecker

brant följande siffror: 1955 4.042 kronor i medlemsavgifter, 1956 
5.936 kronor, den senare siffran motsvarande c:a 815 betalande med
lemmar. Registrerade medlemmar: c:a 1.300. Följaktligen en rätt 
stor kategori betalningsovilliga medlemmar, varav åtskilliga måste 
beräknas bli strukna ur registret.

I siffrorna redovisas icke medlemmar med, ständigt ledamot
skap. Registrering av dessa skall ske genom Noréns försorg för att 
ge möjlighet att inför kommande årsmöte lämna rapport om hela med
lemsantalet.

forts.



§ 6.
Förelåg ansökan från skidsektionen om anslag med kr. 2.000 

för SM-representation i backe och kombinerad i Dala-Järna 14-17 
febr. 1957. Beslöts medge anslag med till kr. 1.800 prutat belopp.

§ 7.
Diskuterades utgivande av föreningens tidskrift "Djurgår

daren" och rekommenderades utgivningstidpunkt till strax efter 
årsmötet.

§ 8.
På erbjudande av Nordlund beslöts uppdra åt honom att 

vid första lägliga tillfälle till styrelserummet inköpa en radio
mottagare för en maximikostnad av kr, 50:-

§ 9.
Meddelade Eckerbrant att Djurgårdens bordtennislag, herrar, 

i allsvenskan slagit ledande Karlstads-Göta med 6-4 den 27/1 
och i kraft härav belagt en andra-placering.

§ 10.
Föredrogs protokoll av den 14/1/57, vilket godkändes och 

justerades i föreliggande skick.


